
INVITATION TO BID 
Dear Prospective Offerors:
CHF International is seeking for a qualified companies/ Suppliers to apply and provide offers for the below listed tenders
INSTRUCTIONS: 
· Please request the solicitation documents (RFP), electronically from the email address   CHF.Procurement@chfinternational.org  
· Or request the solicitation documents (RFP) in hard copy from CHF office in Derek City. Derek (Syria, Qamishli, Derek City, Teachers’ residence street, a building of four floors opposite of Derek supermarket).
· When requesting the RFP documents, please state the title of the RFP in the email subject line.
1. SY-24361-PC-19-009 Agricultural Kits and Farmers' Cooperative Kit (Multi Seeds).
2. SY-24361-PC-19-011 Livestock Kits.
· Please include your WhatsApp number, so we can inform you about any updates, changes or new information regarding the RFP
· When requesting the RFP documents, state the Company/ Supplier title in the email message.
· Questions about this RFP shall be sent no later than Thursday 04:00 pm (Syrian Local Time) on 19 Sep 2019 to the following email address: CHF.Procurement@chfinternational.org    
· The deadline for offer submission is Sunday 04:00 PM (Syrian Local Time) on 22 Sep 2019
· If you have any complaint about this tender please email us: shakwa@chfinternational.org  . SMS or WhatsApp: +964 7517413720
Important Notice:
1. Please Note, Companies/Supplies that request the RFP documents from other sources than CHF’s sources, will not be considered.
2. All Annexes are required for the evaluation process, with full submitting the required documentations, any missing documentations or replies in the annexes will result in the weakness of the offer and will be considered as not qualified to win the offer.
3. Do not miss to attach the all annexes and fully reply to the questions
4. Please separate the financial offer from the technical offer.
Looking forward to hearing from your soon.
[bookmark: _GoBack]Best Regards
NES PROCUREMENT DEPARTMENT



دعوة لتقديم العطاءات 
الى المزودين المحتملين

تبحث مؤسسة الأسكان التعاونية عن شركات / موردين مؤهلين لتقديم العطاءات للمناقصات المدرجة أدناه.

التوجيهات:
· يرجى طلب وثائق "طلب تقديم العروض"، إلكترونيًا من عنوان البريد الإلكترون  CHF.Procurement@chfinternational.org 
· أو طلب وثائق " طلب تقديم العروض" في نسخة ورقية من مكتب مؤسسة الأسكان التعاونية في مدينة ديريك. ديريك (سوريا ، القامشلي ، مدينة ديريك ، شارع مساكن المعلمين ، مبنى من أربعة طوابق مقابل السوبر ماركت ديريك)
· عند طلب مستندات (طلب تقديم العروض ( ، يرجى ذكر عنوان طلب الإقتباس في سطر موضوع البريد الإلكتروني

1. SY-24361-PC-19-009  المجموعات الزراعية ومجموعات المزارعين التعاونية (بذور متعددة)
2. SY-24361-PC-19-011  مجموعات الثروة الحيوانية


· يرجى تضمين رقم الواتس اب الخاص بك ، حتى نتمكن من إعلامك بأي تحديثات أو تغييرات أو معلومات جديدة بخصوص  الالتماس
· - عند طلب مستندات "طلب تقديم العروض" ، حدد اسم الشركة / المورد في رسالة البريد الإلكتروني.
· - يجب إرسال الأسئلة حول طلب تقديم العرض هذا في موعد أقصاه يوم الخميس 04:00 (بالتوقيت المحلي السوري) في 19 أيلول 2019 على عنوان البريد الإلكتروني التالي: CHF.Procurement@chfinternational.org 
· - آخر موعد لتقديم العروض هو الأحد 04:00 مساءً (بالتوقيت المحلي السوري) في 22 أيلول 2019
· - إذا كان لديك أي شكوى حول هذا العطاء ، يرجى مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني: shakwa@chfinternational.org . عبر رسالة قصيرة أو واتس اب  +964 7517413720

ملاحظة هامة

· يرجى الملاحظة أن الشركات / الموردين الذين يطلبون مستندات طلب عرض الاسعار من مصادر أخرى بخلاف مصادر مؤسسة الأسكان التعاونية ، لن يتم النظر فيها.
· جميع الملحقات مطلوبة لعملية التقييم ، مع تقديم المستندات المطلوبة بالكامل ، فإن أي مستندات أو ردود مفقودة في المرفقات ستؤدي إلى ضعف العرض وستعتبر غير مؤهلة للفوز بالعرض.
· لا تفوت إرفاق جميع المرفقات والرد الكامل على الأسئلة
· يرجى فصل العرض المالي عن العرض الفني

شكرا لكم، ونحن نتطلع  الرد قريبا 
قسم المشتريات
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